
 

 

 

 

 

 

                

                                                                                                

 

Svar på interpellation av Marita Stinnerbom 

Hur har styrelsens ordförande agerat mot regeringen att de helt ändrar regleringsbrev för 

utbetalning av björnersättning utan att konsultera Sametinget. 

______________________________________________________________________ 

Sametingets styrelse har i delegationsordningen för Rennäringsnämnden delegerat frågor som 

rör rennäringen. Sametingets styrelse kan endast besluta om föreskrifter gällande rennäringen. 

 

Interpellationen borde ha riktats till Rennäringsnämndens ordföranden. 

 

 

Sorsele 2025-01-24 

 

Håkan Jonsson 

Sametingets styrelseordförande 

  

 

 

 

 

 

. 

 

 


